
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 13.04.2025 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: ORG.0002.4.2025 

 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

 

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1) Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 29.03.2025 roku w hali SP 1 w Sulechowie odbyły się zawody akrobatyczne w 

Międzywojewódzkim Turnieju w Akrobatyce Sportowej pn.,,Zostań Akrobatą''. W zawodach 

Radę Miejską reprezentowali I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski 

oraz radni Pani Ewa Gromiec. 

2. W dniu 26.03.2025 roku radni Rady Miejskiej wraz z Burmistrzem Sulechowa spotkali się z 

władzami spółki B+C Eko-energia sp. z o.o. w Nowym Świecie zajmującej się 

zagospodarowaniem odpadów komunalnych na terenie naszej gminy. W spotkaniu udział 

wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski, II Wiceprzewodnicząca Pani Izabela Wojewoda 

oraz radni Pan Roman Wilczyński, Pan Michał Pilarz, Pan Artur Cukrowski, Pan Przemysław 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Pokład, Pan Piotr Bodnar, Pan Jerzy Rozynek, Pani Karolina Szarłata, Pan Piotr Miszkiewicz, 

Pan Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Wiesław Kołakowski, Pan Jacek Światły, Pan 

Artur Lepka, Pan Romuald Modrzyk i Pani Ewa Gromiec. 

3. W dniu 01.04.2025 roku radni Rady Miejskiej w Sulechowie wraz z Burmistrzem Sulechowa 

spotkali się z przedstawicielami Wojewódzkiego Urzędu Pracy i dyskutowali na temat Centrów 

Integracji Cudzoziemców w związku z projektem apelu klubu radnych PiS. W spotkaniu udział 

wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca 

Pani Izabela Wojewoda oraz radni Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Pani Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak, Pan Wiesław Kołakowski, Pan Jacek Światły, Pan Bernard Kamiński, Pan Artur 

Lepka, Pan Romuald Modrzyk i Pani Ewa Gromiec. 

4. W dniu 10.04.2025 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski oraz radni Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Wiesław Kołakowski. 

5. W dniu 13.04.2025 roku pod Pomnikiem Chwały Oręża Polskiego odbyły się uroczystości 

Dnia Pamięci Ofiar Zbrodni Katyńskiej w Sulechowie. W uroczystościach Radę Miejską 

reprezentowali I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Miłosz Brodzikowski, II 

Wiceprzewodnicząca Pani Izabela Wojewoda oraz radni Pan Jacek Światły, Pan Bernard 

Kamiński,  

6. Jednocześnie informuję, że w każdy piątek w godzinach 13:00 - 14:00 w Biurze Rady po 

uprzednim zawiadomieniu mieszkańców odbywają się dyżury Przewodniczącego Rady 

Miejskiej. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

W okresie międzysesyjnym wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1) List Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego Listonoszy. List przekazałem 

Państwu Radnym do wiadomości. 

2) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Sulechów za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. Opinię 

przekazałem Państwu Radnym. 

3) Odpowiedź dyrektora OSiR w sprawie utworzenia mariny rzecznej / portu w Brodach. 

Odpowiedź przekazałem do wiadomości Państwu Radnym oraz wnioskodawcy. 

4) Odpowiedź Burmistrza Sulechowa w sprawie wniosku o odtworzenie linii kolejowej do 

portu w Cigacicach. Odpowiedź przekazałem do wiadomości Państwu Radnym oraz 

wnioskodawcy. 

5) Odpowiedź Burmistrza w sprawie organizacji linii autobusowej do portu lotniczego. 

Odpowiedź przekazałem do wiadomości Państwu Radnym oraz wnioskodawcy. 

6) Interpelacja klubu radnych PiS - w sprawie wniosku o SKALT. Interpelację przekazałem 

Państwu Radnym do wiadomości i panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Uzyskaną odpowiedź przekazałem do wiadomości Państwu Radnym. 

7) Wniosek mieszkańców ulicy Adama Mickiewicza w miejscowości Brzezie k. Sulechowa. 

Wniosek przekazałem Państwu Radnym do wiadomości i panu Burmistrzowi z prośbą o 

udzielenie odpowiedzi. Uzyskaną odpowiedź przekazałem do wiadomości Państwu Radnym 

oraz wnioskodawcy. Temat został omówiony w czasie posiedzenia komisji 8 kwietnia 2025 r. 

8) Petycja Ogólnopolskiego Zrzeszenia Sędziów AEQUITAS. Petycję przekazałem Państwu 

Radnym do wiadomości, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem przeprowadzenia 

wyjaśniającego oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska. 

9) Anonimowe pismo mieszkańców ulicy Lipowej w Sulechowie. Pismo przekazałem Państwu 

Radnym do wiadomości. Temat został omówiony w czasie posiedzenia komisji 8 kwietnia 2025 

r. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

10) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami pożytku publicznego w 2024 r. Sprawozdanie przekazałem Państwu Radnym do 

wiadomości oraz wprowadziłem do porządku obrad sesji w dniu 15 kwietnia 2025. 

11) Sprawozdanie dotyczące realizacji programu ochrony zdrowia. Sprawozdanie 

przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz wprowadziłem do porządku obrad sesji w 

dniu 15 kwietnia 2025. 

12) Pismo w sprawie opinii Rady Miejskiej w Sulechowie dotyczącej wsparcie finansowe 

przebudowy drogi Powiatowej. Temat został omówiony w czasie posiedzenia komisji w dniu 

8 kwietnia. Opinia Rady jest pozytywna. 

13) Stanowiska Burmistrza Sulechowa w sprawie projektów apeli Rady Miejskiej w 

Sulechowie w sprawie dodatkowego zjazdu z S3 oraz drogi wojewódzkiej nr 278. Stanowiska 

przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

14) Bilans za rok 2024. Bilans przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

15) Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie do sprawozdania z wykonania 

budżetu, informacji o stanie mienia komunalnego i sprawozdania finansowego gminy 

Sulechów za rok 2024 oraz wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Miejskiej w Sulechowie w 

sprawie udzielenia absolutorium burmistrzowi Sulechowa z wykonania budżetu za 2024 rok. 

Dokumenty te przekazałem Państwu Radnym oraz przekazałem do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze. Uzyskaną opinię z Regionalnej Izby Obrachunkowej 

przekazałem Państwu Radnym. 

16) Odwołanie od rozpatrzenia skargi mieszkańca. Odwołanie przekazałem Państwu Radnym 

do wiadomości. 

17) Wniosek w sprawie ustawienia znaku drogowego na ulicy Licealnej w Sulechowie. 

Wniosek kierowany jest do Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. 

18) Pismo w sprawie informacji na temat działalności nadleśnictwa. Pismo przekazałem 

Państwu Radnym do wiadomości. Pana nadleśniczego zaprosiłem na posiedzenie komisji przed 

sesją planowaną na maj. 

19) Raport o stanie gminy za rok 2024. Raport przekazałem Państwu Radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

20) Petycja o zmianę - AKTUALIZACJĘ Prawa Miejscowego w zakresie pomników przyrody. 

Petycję przekazałem Państwu Radnym do wiadomości, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

celem przeprowadzenia wyjaśniającego oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska. 

21) Postanowienie WSA w sprawie skargi na unieważnienie wyborów w sołectwie Górzykowo. 

Postanowienie przekazałem Państwu Radnym. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


